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Frågeställning:
Studien avser utvärdera effekten av mikrokirurgisk behandling (lymfkörtel-
transplantation) vid bröstcancerassocierat lymfödem. 

Tre frågor till Maria:
 
Hur kan resultatet av er forskning hjälpa patienterna, rent konkret?
Lymfödem drabbar en betydande andel av bröstcancerpatienterna. Etable-
rat lymfödem kan behandlas på olika vis samtidigt saknas kunskap och bästa 
behangdlingsmetoden. 

Lymfkörteltransplantation är ett alternativ samtidigt som det är ett ofan-
tande ingrepp med risk för komplikationer. Den aktuella studien kommer att 
ge svar på om lymfkörtlar måste transplatneras eller om det räcker med att 
man tar bort ärr i armhålan och tillför frisk vävnad för att minska lymfödem 
symptomen. 

Detta är en viktig frågeställning och det saknas motsvarande studier. Det är 
viktigt att optimera den kirurgiska behandlingen och att minska komplikatio-
nerna - den aktuella studien kan bidra i detta arbete. 

Hur viktigt har stödet från Bröstcancerförbundet varit för er forskning?
Stödet från Bröstcancerförbundet har varit avgörande för genomförandet 
av projektet. Hittills har dryga hälften av de planerade patienterna opere-
rats. 

Vad vill du hälsa alla Bröstcancerförbundets givare?
Genom att ge ett bidrag till Bröstcancerförbundet hjälper du till att säker-
ställa att vi kan fortsätta forskningen, inte bara kring bröstcancer i sig, utan 
även det omhändertagande och den vård vi vill ge kvinnor efter att deras 
cancer är färdigbehandlad.


